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BURMlSTRZ M|ASTA LUBAWKA

Plac Wolności 1,,58-420 Lubawka
te1.7574 11 588 fax7574!!262

www.iubawka.eu e-mail: lubawka@lubawka.eu

lGKiP.1.0003.ż,2020
Lubawka, dnia 13 maja2020 r.

Pani
Aldona Ochmańska
Radna Rady Miejskiej
w Lubawce

W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 30 kwietnia 2020 roku w sprawie
przywrócenia realizacji projektu wiejskiej sieci wodociągowej uprzejmie informuję,
że w odniesieniu do poruszanych kwestii stanowisko Burmistrza jest następujące:

Mieszkańcy obecni na pierwszym spotkaniu nie musieli ponownie przychodzić, ilość
deklaracji była sumą 1 i 2 spotkania. (34 na pierwszym spotkaniu, 5 na drugim).
Załączona do interpelacji lista mieszkańców świadczy o zainteresowaniu budową
wodociągu, jednak brak jest deklaracji o przylączeniu do sieci wodociągowej. Brak
jest informacji czy wskazane osoby deklarują pokrycie kosztów przyłącza do budynku
(był to jeden z argumentów podnoszonych przez mieszkańców podczas spotkania,
mieszkańcy wyrazili chęć podłączenia się do sieci wodociągowej pod warunkiem,
ze Gmina sfinansuje podłączenie się mieszkańców).
Koszt przyłącza nie może być finansowany ze środków publicznych. To właśnie koszt
budowy przyłączy jest głównym czynnikiem niskiego zainteresowania wśród
m ieszka ńców pod pisaniem d ekla racj i przyłączen ia do sieci.
Ze względu na deklarację zaledwie 39 osób, gdzie wymaganym minimalnym
wskaŹnikiem do uzyskania dofinansowania było 60 deklaracji, Radni na posiedzeniu
wspólnym Komisji podjęli jednogtośnie decyzję o tym aby odstąpić od budowy
wodociągu, czego potwierdzeniem jest protokół z posiedzenia Komisji Spraw
Społecznych i Rolnictwa oraz Komisji Rozwoju i Budżetu z dnia 24 lutego 2O2o r.
(W przypadku braku realizacji wskaźnika, Gmina zobowiązana byłaby do zwrotu części
lub całości dofinansowania).
Mieszkańcy nie widzieli głosowania gdyż odbyło się ono na posiedzeniu wspólnym
komisji stąd na sesji nie było potrzeby podejmowania tematu.

Załączniki:
1,. Część protokołu dotyczącego wodociągu Jarkowice- Miszkowice (pierwsza strona, punkt 2, lista obecności

Radnych i lista obecności Sołtysów.

Sprawę prowadzi:
Michał salata
podinspektor ds. budownictwa i architektury
tel.516 322378

1,.

2,

3.

4,

e-mail: Salata.michal@lubawka.e' $Llłł-



4
ł'4r,-
E Protokół Nr 2/2O2O z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz Komisji

Rozwoju i Budzetu z dnia Ż4lutego 2020 roku 
Załącznikrur ....,.,.{.................
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Protokół nrż/2o2o zdnia ..(2..r,.".is,....?-o...18.łr*...

z posiedzenia
Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa

oraz Komisji Rozwoju i Budżetu
z dnia 24lutego 2020 roku

Przewodniczący Komisji Mariusz Głód powitał wszystkich zebranych i otworzył obrady
Komisji - godz.L4z09 w posiedzeniu bierze udzial 11 radnych
Porządek posiedzenia Komisji został Państwu przesłany, czy ktoś z Państwa wnosi jakieś
uwagi
Uwag nie zgtoszono
Przewodniczącv Komisji Mariusz Głód - pozwolę sobie go przytoczyć
Przewodniczący Komisji Mariusz Głód przystąpił do odczytania porządku obrad
porzadek obrad komisii
t. lnformacja z realizacji imprez kulturalnych i sportowych MGOK w Lubawce

- imprezy realizowane z projektów 2019 r.

2. lnformacja Kamiennogórskiej Strefy Ekonomicznej na temat funkcjonowania i planów
rozwoju na terenie Powiatu Kamiennogórskiego i Gminy Lubawka.

3. Omówienie okoliczności zmiany zakresu opracowania rewitalizacji Parku Watra.
4. Sprawozdanie z Gminnego Programu wspierania Rodziny za2O!9 r.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji.
6. Opiniowanie projektów uchwał na Sesję Rady Miejskiej.
7. Sprawy różne.
W związku z prośbą Pana Prezesa wnioskuję o zamianę
Punktulzpunktem2
Przystępujemy do głosowania
Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku
Na wniosek Przewodniczącego Komisji Mariusza Głoda Komisja Rozwoju i Budżetu oraz
Komisja Spraw Społecznych i Rolnictwa w głosowaniu jawnym w obecności
11 radnych - 11 głosami,,za", przy O głosach,,przeciwnych" i0 głosach,,wstrzymujących"
głosująca jawnie przez podniesienie ręki przyjęła wniosek o wprowadzenie zmian do
porządku obrad,
Przechodzimy do porządku obrad Komisji
1. lnformaciakamiennogórskieiStrefvEkonomiczneinatematfunkcionowania
i planów rozwoiu na terenie powiatu kamiennogórskiego iGminv Lubawka.

Prezes Kamiennogórskiej SpecjaInej Strefy Ekonomicznej Małej Przedsiębiorczości Pan
Tadeusz Rycharski przedstawił informacje na temat funkcjonowania i planów rozwoju
(załączn i k media lny do nin iejszego protokołu)
Godz. t4:26 dołączyła radna Ewa Garbień - w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych
Kamiennogórska Specjalna Strefa Ekonomiczna Małej Przedsiębiorczości (KSSEMP) została
powotana na podstawie ustawy z 2a października 1994 r. o specjalnych strefach
ekonomicznych (z późniejszymi zmianami). KSSEMP będzie funkcjonować do końca grudnia
2026 roku. Siedziba Specjalnej Strefy Ekonomicznej Małej Przedsiębiorczości S.A. znajduje się
w Kamiennej Górze. GranicamiStrefy objęte są grunty o powierzchni 54Q8285 ha, położone
na terenie miast: Jawor, Jelenia Góra, Kamienna Góra, Kolvary, Lubań, Ostrów Wielkopolski,
Sporzidził:
Elżbieta wołowiec
Pomoc administracyjna
Tel. 516 322 887 e_meil: wolowiec.elzbieta@lubawka.eu 
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Protokół Nr 2/2O2O z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa oraz Komisji
Rozwoju i Budżetu zdnia24lutego 2020 roku

2. WodociągiJarkowiceiMiszkowice
Wiceburmistrz Sławomir Antoniewski- przedstawił informację na temat złożenia wniosku
i dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego w wysokości 2 mln. do projektu przyłącza do

aglomeracji wodnej w Jarkowicach i Miszkowicach. Odbyły się dwa spotkania i na dzisiajjest
40 deklaracji, Ludzie mówią, że w Starej Białce i Opawie Gmina zapłaciła za przyłącza

a w Jarkowicach i Miszkowicach musza płacić. Jest duże ryzyko, że mieszkańcy się nie
przyłączą{...)

Wiceburmistrz Sławomir Antoniewski - chcę wam zaproponować gtosujmy czy wchodzimy
w ten temat wodociągowania czy tez idziemy w stronę studni

Przewodniczący Komisji - my jako Rada nigdy nie byliśmy przeciwni budowie sieci bo jest

dwudziesty pierwszy wiek ale nikogo na siłę nie możemy uszczęśliwiać, jeżeli mieszkańcy
sami od siebie nie chcą coś dać to niech nie oczekuią, że Gmina Lubawka wyłoży miliony
i będzie leżała w ziemi nitka ileś lat i się podłączy 20 osób
Radny Andrzej Ptaszkowski - jeżeli wejdziemy w te wodociągi to odetniemy tym
mieszkańcom możliwość studni robienia z dofinansowania na swój koszt tam gdzie jest

wodociąg dlatego uwazam, źe powinniśmy ustąpić jeżeli nie chcą to nie
Przewodniczący Komisji Mariusz Głód - myślę, że w tej kwestiijesteśmy zgodni
Przewodniczącv Rady Miejskiej Michał Ołdak - proszę o wniosek Pana Burmistrza o zdjęcie
z porządku obrad sesji punktu 8j czyli uchwaty w sprawie wprowadzenia zmiany obszaru

i granic aglomeracji Lubawka
Przewodniczący Komisji Mariusz Głód - szanowni Państwo przechodzimy do głosowania
Kto z Państwa radnych jest za nieprzystąpieniem Gminy Lubawka do budowy wodociągów
w drugiej linii
kto się wstrzymał, kto jest przeciw, dziękuję
Komisja Spraw Spotecznych i Rolnictwa oraz Komisja Rozwoju i Budżetu w głosowaniu
jawnym w obecności 13 radnych - 13 gtosami ,zA" , przy 0 głosach ,,przeciwnych"
i 0 głosach ,, wstrzymujących" gtosując jawnie przez podniesienie ręki zagłosowała
o nieprzystąpieniu Gminy Lubawka do budowy wodociągów
Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Ołdak - informuję radnych, że na wniosek
Wiceburmistrza z porządku obrad sesji zostaje zdjęty punkt 8j czyli uchwała w sprawie
wprowadzenia zmiany obszaru i granic aglomeracji Lubawka

Przewodniczący Komisji Mariusz Głód
zamykam posiedzenie Komisji godz, L2:45

Przewodnicząca
Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa

Przewodniczący
Komisji Rozwoju i Budżetu

Mariusz Gtódęta Chrapek

Sporządził:
Elżbieta wołowiec
Pomoc administracyjna
Tel. 516 322 887 e-meil: wolowiec.elzbieta@lubawka.eu
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Lubawka, 22,0ż.2020

Lista obecności radnych
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Rotnictwa

oraz Komisji Rozwoju i Budżetu Rady Miejskiej
w dniu 24 lutego 2O2O roku godz.1400

I. Elżbieta Chrapek Przewodnicząca KSS|R
f,achunek bankowy

Cl
,ilrt*

2. Aldona ochmańska
Z-ca ?rzewodniczącej

KsSiR Rachunek bankowy

3. Rafał Czura Radny
Rachunek bankowv ///Ą{-<:__,

4. Ewa Garbień Radna
Rachunek bankowy

ae apśÓięj,t

5. Mariusz Głód Przewodniczący KRiB
Rachunek bankowy FĄ!.

6. Krzysztof Jawor
Z-ca Przewodniczącego

KRiB Rachunek bankowy
t.-ł' I - ., ^ /kurĄ_^JuI

7. wiesław król Radny
Rachunek bankowy

(.]

k łŁqJ
8. Oskar Najdek Radny

Rachunek bankowy {rill,
9. Leszek osmolak Radny

Rachunek bankowy Q;
].0.

Andrzej
ptaszkowski Radny

Rachunek bankowy
ł;,/
1,,,t'7

1,1,. Marek Szota Radny
Rachunek bankowv /rPę

1,2,
lzabela stawarz-

Lubiak Radna
Rachunek bankowv ż{ /.w

13. piotr wiktorowski Radny
Rachunek bankowy

14, Mariusz Zbrzyzny Radny
Rachunek bankowy
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Lubawka, 24,02.2020

Lista obecności sołtysów
z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa

oraz Komisji Rozwoju i Budżetu
z dnia 24 tutego 2O2O roku godz.1400

tp.

1. Rafał Sołdyński Okrzeszyn

2. Ewa Mędrala Błażejów {'{r,§rau
3. wiesław król Miszkowice

4. Zdzisław Otręba Niedamirów
,ry(W

5. Maria Mazur Paprotki

6. Marcelina osmolak Paczyn

7. Zdzisław Sendyk Uniemyśl

B. Jan paszkiet Błazkowa
Ą

9. Andrzej Majcher Jarkowice <* L,r*1 a
10. Radosław Arendarczyk Szczepanów

1,t, Renata suszek Bukówka

L2, Joanna Górnik stara Białka ,Ą
13. piotr król Opawa }-*:.] -\ ,/wr,
1,4, Bożena KaIabińska Chełmsko Śląskie helw}taL54@
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